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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 26 februari 2015. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   plv. voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer W.P.H. van Osch   plv. lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.H.G.M. Ronnes    burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

de heer J.H.C.M. Briels   wethouder 

 

Afwezig: 

de heer T.J.M. Biemans   voorzitter 

M.J.T. van der Heijden   lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt de afwezigheid van de 

heer Van der Heijden. Deze wordt vervangen door de heer Van Osch. Hij zelf vervangt de heer 

T. Biemans als voorzitter. De heer F. Biemans komt later. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De voorzitter meldt dat agendapunt 11 later aan de agenda is toegevoegd in overleg met de 

portefeuillehouder en de voorzitter van de commissie. 

Mevrouw Slaets vraagt aandacht voor een tijdige verzending van dit soort lijvige stukken.  

De agenda wordt dienovereenkomstig vastgesteld.  

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering 8 januari 2015 

Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen t.a.v. de besluitenlijst. 

De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld. 

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Burgemeester Ronnes geeft een korte toelichting op het verloop van de procedure ten aanzien 

van de aanvraag van Posof. De aanvraag is uiteindelijk afgewezen omdat de gewenste activiteit 

naar de mening van het college niet op het Piet van Thielplein past. Hij zal het verloop van de 

procedure via de griffier op extranet kenbaar maken.  

Mevrouw Van der Zanden vraagt om daarbij ook het beleidsstuk waarop de afwijzing is 

gebaseerd, te plaatsen. 
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De heer Straatman vraagt om een toelichting op de brief van de VNG over Suwinet. Hij stelt 

voor om de opgedane kennis en ervaring mee te nemen in het overleg binnen de Peel. 

De burgemeester geeft aan dat de voornaamste risico’s een direct verband hadden met het 

gebruik van Windows XP. Nu dit is vervangen zijn die problemen opgelost. Hij merkt op dat er in 

het convenant van de Peel al rekening is gehouden met de opmerkingen van de VNG en dat 

hierin maatregelen zijn opgenomen. Er is met name aandacht voor voldoende bewustwording 

binnen de organisatie. 

Wethouder Meulensteen deelt mee dat het overleg over de OZB waardering bij Bavaria niet 

heeft geleid tot een nadere bijstelling. Er is geen sprake van een naheffing.  

 

6. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling GGD 

Op de vraag van mevrouw Van der Zanden of er ook iemand van de GGD zitting gaat nemen in 

het bestuur van de Veiligheidsregio antwoordt wethouder Briels bevestigend. Daar zijn verder 

geen financiële consequenties aan verbonden. 

 

De commissie stemt in het met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk 

te behandelen. 

 

7. Bespreking memo gezamenlijke rekenkamercommissie Laarbeek/Gemert-Bakel 

De heer Strijbosch is het in grote lijnen eens met de kaders in de memo. De samenstelling van 

de commissie is volgens hem wel afhankelijk van het beschikbare budget. Hij vindt het van 

belang dat de raad een stem heeft in het bepalen van het onderwerp van onderzoek.  

De heer Van Osch is van mening dat een goed functionerende rekenkamercommissie van 

essentieel belang is om de raad scherp te houden. Zeker gelet op de nieuwe taken die de 

gemeente heeft gekregen. Hij is blij met het initiatief voor een nieuwe rekenkamercommissie. 

Hij stelt voor om te starten met een budget van 1 euro en dit na enige tijd te evalueren. Hij kan 

zich vinden in de voorgesteld vorm en pleit ervoor om verschillende disciplines op te nemen in 

de commissie. 

Mevrouw Slaets stelt voor te starten met een budget van 1 euro en te monitoren of dit 

uiteindelijk voldoende is. Zij vraagt om een toelichting op de voordelen van deze samenwerking 

en informeert hoe het traject er verder uit ziet.  

De heer Swinkels is benieuwd of de raad van Gemert-Bakel zich ook achter deze samenwerking 

schaart. Mocht dat niet het geval zijn dan pleit hij voor het instellen van een kleinschalige 

gemeentelijke rekenkamercommissie. 

De heer Straatman stemt ook in met de memo. Hij betreurt het dat er op Peelniveau geen 

belangstelling bestaat voor een gezamenlijke rekenkamercommissie. Hij ondersteunt het 

voorstel van de heer Van Osch om meerdere disciplines op te nemen in de commissie. Tot slot 

vraagt hij wanneer de memo in Gemert-Bakel wordt besproken. 

Burgemeester Ronnes reikt nog een variant aan in de vorm van een benoemde voorzitter die 

afhankelijk van het onderzoeken onderwerp andere deskundigen erbij betrekt. Het budget dient 

wat hem betreft taakstellend te zijn. Hij stelt voor uit te gaan van het huidige budget en dit in 

een later stadium indien nodig en gewenst bij te stellen. Bedoeling is dat de onderwerpen in 

goed overleg worden bepaald. De rekenkamercommissie heeft hierin uiteindelijk wel het laatste 

woord. Een samenwerking met Gemert-Bakel levert wel degelkijk winst op. Zeker als de 

commissie bestaat uit mensen die voor meerdere gemeenten werken. In maart zal men zich in 

Gemert-Bakel buigen over de memo. De griffie kan vervolgens een en ander nader uitwerken.  
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Op voorstel van de commissie wordt 1 juli 2015 als peildatum bepaald waarop er duidelijkheid 

moet zijn over een eventuele gezamenlijke rekenkamercommissie. Als die duidelijkheid er dan 

niet is dient de gemeente te gaan werken aan een eigen rekenkamercommissie. 

 

8. Bespreking brief Provincie Noord-Brabant inzake begroting 2015 incl. 

beantwoording 

Mevrouw Van der Zanden verwijst naar de brief van de Provincie over de begroting voor 2015. 

Zij constateert dat de provincie twijfelt aan het realiteitsgehalte van de taakstellende 

bezuiniging in de begroting en vraagt of het college hier ook aan twijfelt. Ten aanzien van de 

boekwaarde van de gemeentelijke gronden merkt zij op dat deze in werkelijkheid hoger is dan in 

de begroting is aangegeven. Zij informeert in dit verband naar de uitkomsten van de Monte 

Carlo analyse. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de bezuinigingstaakstelling is vastgesteld door de raad 

naar aanleiding van de Peelsamenwerking. Hij acht het ongeloofwaardig om hier nu al op terug 

te komen. De samenwerking is immers pas net van start gegaan en dient de gelegenheid te 

krijgen zich te bewijzen. Ten aanzien van de grondexploitatie merkt hij op dat de waarderingen 

hoog zijn maar correct zijn weergegeven. De uitkomsten van de Monte Carlo analyse zullen in 

de volgende vergadercyclus aan commissie en raad worden voorgelegd.  

 

9. Voorstel tot wijziging van de legesverordening 

De commissie stemt in het met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk 

te behandelen. 

 

10. Stand van zaken intergemeentelijke/regionale samenwerking 

De burgemeester geeft een korte toelichting op de stand van zaken. Hij meldt dat er in het 

afgelopen jaar in beperkte mate diensten zijn afgenomen van de Stichting Stadswacht Helmond. 

Het beschikbare budget is niet geheel gebruikt. Er wordt gewerkt aan een plan voor dit jaar wat 

in overeenstemming is met het beschikbare budget in de begroting. 

 

11. Zienswijze ten aanzien van de Toekomstvisie Brandweerzorg en 1e 

Begrotingswijziging 2015 VRBZO 

Burgemeester Ronnes geeft een nadere toelichting op de stukken en de conceptzienswijze. Hij 

merkt op dat de veiligheid volgens deskundigen niet in het geding is als gevolg van de 

bezuinigingen. In de brandweerorganisatie van Laarbeek verandert er niets. Omdat er in het 

verleden verschil bestond in de budgetten die de verschillende gemeenten beschikbaar stelden 

voor brandweerzorg heeft het na de regionalisering veel tijd gekost om het eens te worden over 

een evenwichtige verdeling. In de komende 4 jaar wordt dat gelijk getrokken.  

Mevrouw Slaets vraagt wat er gebeurt als er geen overeenstemming komt tussen de 

gemeenten. Verder wil zij weten of de vrijwilligers van Laarbeek zich nog voldoende gehoord 

voelen. 

De heer Van Osch is het eens met het plan. Hij vraagt zich af of de situatie bij de zogenaamde 

nadeelgemeenten niet is ontstaan door de bezuinigingen die men zelf in eerder jaren heeft 

doorgevoerd.  

De heer Strijbosch kan instemmen met de zienswijze. Hij maakt zich wel zorgen over de impact 

van de bezuinigingen. 
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De heer Straatman stemt eveneens in met de zienswijze en verzoekt om agendering in de 

komende raadsvergadering. 

Burgemeester Ronnes geeft aan dat de besluitvorming binnen de Veiligheidsregio bij 

meerderheid van stemmen plaatsvindt. Het doel is om samen gelijk op te trekken tot een 

minimum niveau van brandweerzorg. Die gemeenten die extra voorzieningen willen zullen daar 

dan zelf voor moeten betalen. Hij geeft aan dat hij zich regelmatig door de professionals van de 

brandweer laat informeren over wat er leeft in het korps. Wanneer daar aanleiding toe is gaat 

hij ernaar toe. Wel merkt hij op dat hij er weinig aan kan doen omdat het brandweerpersoneel 

in dienst is van de Veiligheidsregio. In de zienswijze zal worden aangegeven dat deze namens 

de commissie Algemene Zaken is ingediend. 

 

De commissie stemt in met de concept zienswijze  

 

12. Rondvraag 

Mevrouw Van der Zanden heeft in de Laarbeeker gelezen dat de gemeente de landbouwgrond in 

de Vossenbeemd gaat verkopen. Zij had graag gezien dat de raad hierover vooraf geïnformeerd 

werd. Zij vraagt of de houders van een provinciale ontheffing schriftelijk hebben bevestigd dat 

zij afzien van hun aanspraken om zich daar te vestigen. Verder informeert zij of de te verkopen 

grond niet vervuild is als gevolg van een grote brand bij een foeragebedrijf in de nabije 

omgeving.  

De heer Van Osch vraagt aandacht voor een goede informatievoorziening vanuit de gemeente.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat hij tijdens de laatste commissievergadering melding heeft 

gemaakt van de verkoop. Van de vier houders van een ontheffing is er nog één in 

onderhandeling. Deze houder van een ontheffing kan desgewenst op het grondgebied van de 

gemeente Sint Oedenrode grond aankopen. Twee houders van een ontheffing hebben binnen de 

afgesproken termijn niet gereageerd en één houder van een ontheffing heeft aangegeven geen 

gebruik te willen maken van het aanbod. Het verlopen van hun aanspraken is juridisch 

gecheckt. Voor zover bij hem bekend gaat het om schone grond. Dat is destijds onderzocht. 

Mevrouw Van der Zanden merkt op dat de mededeling van de wethouder in een besloten 

gedeelte van de commissievergadering is gedaan.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat hij zich daarin dan heeft vergist. Het is gebruikelijk bij dit 

soort zaken dat het college de raad informeert via een raadsinformatiebrief.  

Burgemeester Ronnes is bereid te bezien in hoeverre de informatievoorziening vanuit de 

gemeente verbeterd kan worden.  

 

13. Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 2 april 2015. 

 

De griffier,    De plaatsvervangend voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 
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